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Dagordning till stämman 31 mars 2019 
 
1. Mötet öppnas av styrelsens ordförande 

 
2. Val av ordförande för mötet 

 
3. Val av sekreterare för stämman 

 
4. Val av två justerare tillika rösträknare 

 
5. Anteckning av närvarande medlemmar och ombud samt beslut om röstlängd 

 
6. Fastställande av dagordning 

 
7. Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt 

 
8. Styrelsens redovisning av verksamhetsåret (Årsskrift med verksamhetsberättelse) 

 
9. Ekonomisk redovisning och revisorernas berättelse 

 
10. Lekmannarevisors rapport 

 
11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 
12. Ersättning till styrelsen, arbetsgrupper, anställda och revisorer (Proposition Ersättning) 

 
13. Valberedningens redogörelse för sitt arbete 

 

14. Val av  
A/ Styrelseordförande 1 år 
B/ Styrelsemedlemmar 4 stycken för 2 år 
(Redan valda 2018 för 2 år Gun-Eva Andersson Långdahl, Marie Grundström, 
Madeleine Norlund samt Johan Wallin SCA) 
C/ Styrelsesuppleanter 
Fyllnadsval för Håkan Johansson SCA. 
4 stycken för 2 år. 
(Redan valda 2018 för 2 år René Boman (Gun-Eva AL), Annica Boman (Marie 
Ulf Norlund (Madeleine N), Håkan Johansson (Johan Wallin) SCA) 
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D/ Gruppledare för fokusgrupperna 1 år 
Förvaltningsgruppen Infrastrukturgruppen 
Tillsynsgruppen 
Informationsgruppen E/ 
Revisorer 1 år 
F/ Revisorssuppleanter 1 år 
G/ Lekmannarevisor, - revisorer 
H/ Valberedning 3 stycken varav en sammankallande för 1 år 

 
15. Motioner och Propositioner 

 
Fiskets vård och bedrivande 
A/ Proposition Uppdatering Förvaltningsplan 

 
Stadgar och allmänt 
B/ Proposition Stadgeändringar C/ 
Motion Fullmakter 
D/ Motion Röstning andelstal E/ 
Proposition Digital signatur F/ 
Motion Ekonomisk plan 
G/ Motion Återinvestering 
H/ Motion Frågan om upplösning I/ 
Proposition Ordningsregler 

 
Fiskets regler och upplåtelse 
J/ Motion Fisketider K/ 
Motion Gästkort 
L/ Proposition Gästkort 
M/ Proposition Småfiskekort N/ 
Proposition Kort sjöarna O/ 
Motion Årskort 
P/ Motion Säsongskort A Q/ 
Motion Säsongskort B 
R/ Proposition Fiskekortspriser S/ 
Proposition Kontrollavgift T/ 
Proposition Stänga älven 
U/ Proposition Fritidshusägare 
V/ Proposition Fiskekort för personer under 18 år X/ 
Proposition iFiske 

 
16. Styrelsens förslag till budget och ekonomisk plan 

 
17. Beslut om var protokollet skall hållas tillgängligt 

 
18. Mötet avslutas 

 
19. Övriga frågor efter mötets avslutande 
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Ekonomisk redovisning 
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Arvodet till styrelsen mfl - Proposition 
 
Yrkande 
 
Styrelsen yrkar att årsmötet antar följande förslag för tiden till nästa stämma: 
Ordföranden, sekreterare och kassör ska erhålla ett arvode före skatt om 1 600 kr per månad 
samt ersättning för resor enligt samma regler som övriga. Ingen särskild ersättning för 
mötesnärvaro, för lokaler eller annat ska utgå för dem. 

Övriga styrelseledamöter och suppleanter samt de som deltar i fokusgrupper ska erhålla 250 
kr per möte före skatt jämte ersättning för resor enligt samma regler som övriga. 

Timersättning för de som utför arbete för föreningen föreslås fortsatt ligga på 180 kr per 
timme före skatt. 

För samtliga utgår reseersättning med 18,50 kr per mil körda för föreningens räkning. 

De fisketillsynare som inte är fiskerättsägare erhåller ett årsfiskekort. De fisketillsynare som 
är fiskerättsägare erhåller en kompensation för detta uppgående till 3 500 kr före skatt vilket 
motsvarar priset för ett årskort 2017. 
 

Bakgrund 
 
Styrelsen har sedan 2016 valt att omfördela och utbetala arvode till ledamöter enligt följande: 
Ordförande, sekreterare och kassör har erhållit 1 500 kr vardera per månad före skatt samt 
reseersättning vid resor. Inga övriga ersättningar har utgått dvs. ingen lokalhyra, 
telefonersättning, ingen ersättning för mötesnärvaro. 

Övriga har fått mötesarvode per möte före skatt samt reseersättning. 

Det är styrelsens uppfattning dels att med en ny organisation sprids uppgifterna inom 
styrelsen och de arbetsgrupper som må tillsättas. Detta leder till att arbetsbelastningen 
fördelas och därmed saknas anledning att utge högre ersättning till någon utöver de tre som 
anges dvs. ordföranden, sekreteraren och kassören. 

De nya siffrorna för ordförande, kassör och sekreterare samt timersättningen är beräknade 
enligt 2019 inkomstbasbelopp jämfört med 2016 års siffror för ordförande, kassör, sekreterare 
samt jämfört med 2014 för timersättningen. 

Beloppet för övriga ledamöter och suppleanter i styrelsen samt fokusgrupper ändrades 2018 
varför de inte ändras denna gång. 
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Valberedningens förslag 
Årsstämman 2019 
 
Ordförande, 1 år: 
Mikael Stenman 

Styrelseledamöter två år 2019- 2020: 
Sören Vestin 
Ewa 
Brännström 
Magnus Marklund 
Mikael Stenman 
Anna-Maria Rautio, Sveaskog 

Suppleanter (personliga) 2019 - 
2020: Lars G Karlsson, för Ewa 
Brännström Anders Davidsson, för 
Sören Vestin Bertil Furberg, för 
Magnus Marklund Vakant, för 
Mikael Stenman 
Petter Johansson, Sveaskog, för Anna-Maria Rautio 

Fyllnadsval ledamot 2019: 
Gunnar Öström, SCA 

Fyllnadsval suppleant (personlig) 2019: 
Johan Wallin, SCA 

Revisionsbyrå, 1 år 
Ernst & Young, Vi väntar på namn från dessa. 

Lekmannarevisor, 1 år 
Förslag: Roger Öhlund 
Årsstämman ges möjlighet att finna en till lekmannarevisor. 

Sammankallande fokusgrupper, 1 år 
Infrastrukturgruppen: Sören Vestin 
Informationsgruppen: Annica Bohman 
Förvaltningsgruppen: Magnus Marklund 
Tillsynsgruppen: Ulf Norlund 

 
 
 
Styrelseledamöter valda på två år (2018 - 2019): 
Madeleine Norlund 
Gun-Eva Andersson Långdahl 
Maria Grundström 
Suppleanter personliga valda två år (2018 - 
2019): Rene Bohman, för Gun-Eva Andersson 
Långdahl  Ulf Norlund, för Madeleine Norlund 
Annica Bohman, för Maria Grundström

10 
 



 
 

 

 

Uppdatering Förvaltning- och utvecklingsplan – Proposition 
 
Yrkande 
 
Styrelsen yrkar att årsmötet antar följande förslag: 

 

Att ändra mål om att anställa fiskesakkunnig för Byskeälven till köp av tjänster 
motsvarande kostnaden för en årsanställd. 

 
Bakgrund 
 
Vid uppföljning av det arbete som genomförs i föreningen blir det tydligt att målet 
med en anställd i föreningen är formulerat utifrån den gamla organisationen. 
Önskemål finns därför att uppdatera skrivningen i Förvaltning- och 
utvecklingsplanen så att denna bättre stämmer överens med hur arbetet idag är 
organiserat och utifrån de behov som finns idag gällande köp av tjänster. 

 
Sidan 18 i Förvaltning- och utvecklingsplanen gällande ”Anställa fiskesakkunnig för 
Byskeälven” föreslås via denna proposition att ändras till: 

 
Köp av tjänster motsvarande kostnad för en årsanställd 
 
Föreningen har idag en ny och modern organisation. Det huvudsakliga 
utvecklingsarbetet inom föreningen planeras av styrelsen tillsammans med 
fokusgrupper. Dessa tar därmed hand om arbetsuppgifter som genereras året runt. 

 
Förvaltningsgruppen skapar underlag för arbete med fiskevård. Håller sig uppdaterad 
gällande utvecklingen av lax och öringsförvaltningen på nationell och regional nivå. 
Planerar även för utveckling för andra arter efter älven. Ser över fiskeregler och 
fiskekortsförsäljning. 

 
Tillsynsgruppen planerar och genomför schemalagd tillsyn och bidrar med 
information om läget efter älven. Tillsynspersonernas rapporter kommer att vara ett 
viktigt underlag för hur fiskeförvaltningen skall utvecklas. Tillsynspersonerna 
möter besökare efter älven och lyssnar av gällande frågor som bör hanteras inom 
föreningen. 

 
Infrastukturgruppen ser till att FVO kan erbjuda en god kvalité vad gäller underhåll av 
vägar, byggnader och parkeringsplatser. Kartlägger behov längst efter hela sträckan 
från kust till länsgränsen. Ser till att skyltning och information uppdateras. Planerar 
även för röjning av sly. 
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Informationsgruppen ansvarar för att uppdatera information. Sköter nyhetsflödet på 
sociala medier och hemsidan. Informationsgruppen genomför informationsmöten på 
flera platser efter älven. 

 
Styrelsemedlemmarna tar idag ett gemensamt ansvar, kontakter med 
samarbetspartners och myndigheter fördelas så att fler personer vet hur arbetet 
genomförs. 

 
Dagens organisation involverar många personer och skapar därmed en god 
förankring av föreningens arbete. Arbetet genomförs till största delen genom 
frivilliga insatser. 
 
 Föreningen behöver anlita personal för olika typer av uppdrag, många 
arbetsuppgifter skall genomföras under högsäsong och under barmarksperiod. 
Föreningen behöver därför ha möjlighet att arvodera personal och anlita 
entreprenörer. Föreningen behöver även ha möjlighet att anlita experter inom olika 
områden för att planera och utföra fiskevårdande insatser. 

 
Åtgärd 
Köpa tjänster som behövs för föreningens fortlöpande arbete. 

 
Tidsperiod 
2019 och framåt 

 
Ansvar 
FVO
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Stadgeförslag på nytt - Proposition 
 

Angående stadgeändringar som antagits på tidigare stämmor 
 
 
YRKANDE 

Styrelsen yrkar att årsmötet antar följande förslag: 

1. De stadgeförslag som antogs på stämman 2016 enligt nedan. 
2. Styrelsen lämnas i uppdrag att anhålla om Länsstyrelsens godkännande av de 

inledande punkterna/paragraferna som antagits enligt förslag 1 ovan vilket krävs 
enligt lag. 

 
BAKGRUND 
 
Tyvärr angavs inte i kallelsen 2016 att det skulle prövas stadgefrågor vilket Länsstyrelsen 

kräver. Vi måste därför fatta ett nytt beslut vid Fiskestämma efter det att det angetts i 

kallelsen att så ska ske. 

……………………………………………………. 
 
Stadgeändringar antagna vid stämman 2016 och 2017 som nu föreslås antas vid 
stämman 2019. 
 
Vid stämman 2016, 2017 - Antagna ändringar: 

 

Del1 - REDAKTIONELLA FÖRÄNDRINGAR 

1. I inledningen anges att föreningen bildats enligt Lagen om fiskevårdsområden. Angivet 
nummer bör rättas till att vara 1981:533. 

2. Följande stycke bör utgå i inledningen. "Som underlag för §§ 11 - 30 har legat till 
grund de s.k. "normalstadgarna" för fiskevårdsområden. De tillägg som gjordes vid 
fiskevårdsområdets första årsstämma då dessa paragrafer antogs är understrukna." 

3. I stadgarnas inledning bör anges när denna revidering gjorts och från och med när den 
gäller. "Stadgarna har reviderats enligt den gällande lagen om fiskevårdsområden. (Lagens 
första lydelse SFS 1981:533, omtryckt SFS 2010:1874 och senast ändrad SFS 2010:1944.) 
Stadgarna har i sitt nya utseende antagits vid fiskestämma den xx xx 2017 och xx xx yyyy. 
Länsstyrelsen har den xx xx yyyy provat/fastställt stadgarnas §§ 1 - 10. Stadgarna gäller 
således i sin nya lydelse från den xx xx yyyy." 

4. Ändring av stavning - § 1 ett E laggs till i ordet Fiskevårdsområdesförening. 

5. Hänvisningen i § 4 i stadgarna till § i lagen rättas till 4 §. 
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6. Orden Medlem, medlemskap har granskats noga och en konsekvent användning har 
önskats för att öka förståelsen av dessa ord. Orden definieras i § 4. Med medlem avses 
bl.a. varje delägare i en fastighet med fiskerätt i fiskevårdsområdet. Med medlemskap 
avses det samlade ägandet. För en konsekvent användning föreslås en ändring i sista 
stycket § 4 där orden "en medlem" ersätts med "ett medlemskap". 

7. I § 10 tredje meningen ändras ordet "medlem" till ordet "medlemskap" för att förtydliga 
att varje medlemskap har en röst. 

8. Hänvisningarna på två ställen i § 6 i stadgarna till § i lagen rättas till 23 § på båda 

ställena.    

9. Utgått. 

10. Utgått. 

11. I § 13 föreslås att punkten angående utseende av valberedning moderniseras till att heta 
"Val av valberedning" vilket ansluter till de övriga punkterna om val. 

12. I § 13 föreslås att punkten angående styrelsens förslag till utgifts och inkomststat 
moderniseras till att heta "Styrelsens förslag till budget" 

13. I § 14 föreslås att ordet ordförande utgår ur andra stycket och att det därmed räcker 
med att motion ska vara "styrelsen tillhanda" inom angiven tid. 
14. Sista meningen i § 17 föreslås utgå: Första gången val äger rum skall dock fyra 

ledamöter endast väljas för ett år. 
15. Hänvisningen i § 26 i stadgarna till § i lagen rättas till 39 §. 

16. Hänvisningen i § 27 i stadgarna till § i lagen rättas till 16 §. Styrelsen föreslår årsmötet 
besluta att rätta denna punkt, till att rättelsen § i lagen rättas till § 16. 

17. I bilagan bör åter noteras Hemberg 0,5 % som fallit bort under gångna år. Resultatet blir 
100 %. 

 
 

Del 2 - ÖKAD INFORMATION 

1. Kallelse till fiskestämma bör ske tidigare. Det föreslås att kallelse ska ske minst tre 
veckor före stämman. Angiven tid ändras i § 12 från två till tre veckor. 

2. Frågan hur kallelse ska ske föreslås moderniserad till att få följande lydelse: "Kallelse 
sker till medlemmar genom annons i en lokal tidning till exempel Norran, på hemsidan 
och genom email till de som uppgett sin email adress till styrelsen." Den gamla texten 
utgår helt. 

3. Den gamla texten i § 12 bör utgå helt och ersättas med följande: "Före ordinarie 
fiskestämma skall följande dokument finnas tillgängliga för granskning minst 2 veckor före 
årsmötet under samma tid: 
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a) Förslag till dagordning. b) Styrelsens förslag till beslut. c) Medlemmarnas motioner. d) 
Förvaltningsberättelse där verksamheten för gångna året beskrivs. e) Årsredovisning med 
balans och resultaträkning med bilagor där inventarier mm anges. f) Revisionsberättelse for 
den avslutade räkenskapsperioden. g) Förslag till verksamhetsplan. h) Budgetförslag. i) 
Valberedningens förslag." 

4. Ny text föreslås i § 12: "Vid extra stämma ska nödvändiga underlag för de beslut som 
kallelsen gäller finnas tillgängliga för granskning inom samma tid." 

5. I § 14 föreslås ny text enligt följande: "Styrelsen skall bereda ingivna förslag från 
medlemmarna och hålla dem tillgängliga för medlemmarna enligt § 12." 

6. Ej antagen. 

7. Tiden i § 15 föreslås ändrad till tre veckor. 

8. Ny text föreslås att införas i § 18 där det anges vad som åligger styrelsen: "Årligen 
fastställa en skriftlig arbetsordning for sitt arbete som hålls tillgänglig för 
medlemmarna." 

9. Ny text föreslås införd i § 18 där det anges vad som åligger styrelsen: "Skapa och 
underhålla ett email register på medlemmar, det åligger dock medlem att själv meddela 
aktuell email adress." 

 

 
Del 3 - FÖRENINGENS ORGANISATION 

1. Ej antagen. 

2. Följande text föreslås införd i § 10: "Fullmakter ska inte samlas in av föreningen 
eller dess styrelse." 

3. Ej antagen. 

4. Följande text föreslås införd i § 10: "eller votering" efter ordet omröstning. Vidare 
föreslås att ordet "omröstning" i tredje meningen ändras till "röstning". 

5. Ej antagen. 
 

6. Utgått. 
 

7. Ny text i § 18 föreslås: "Om fisket utövas på ett sätt som strider mot fiskestämmas 
beslut äger styrelsen med stöd av 31 § i lagen om fiskevårdsområde, rätt att ta ut en 
kontrollavgift." 

8. Ej antagen. 

9. Ny text föreslås: "Styrelsen får inte bemyndiga annan än styrelseledamot, 
styrelsesuppleant att företräda föreningen." 
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10. I § 25 regleras revisorernas arbete. Den gamla texten föreslås utgå helt och ersättas med 
följande: "För granskning av styrelsens förvaltning och föreningens räkenskaper skall 
medlemmarna på ordinarie fiskestamma välja revisorer och suppleanter för dem. De 
väljs för ett år i taget. Föreningen ska ha lägst en och högst tre revisorer. Väljs endast en 
eller två revisorer ska minst en suppleant väljas. Minst en revisor i föreningen ska vara 
auktoriserad. Övriga revisorer kan vara så kallade lekmannarevisorer. Minoritetsrevisor 
- om minst tio procent av de på stämman avgivna rösterna kräver det får de utse en egen 
särskild revisor." 

11. Efter § 25 föreslås en ny § där det anges vad valberedningen ska göra. Ny text föreslås: 
"Valberedning - Valberedningen skall bestå av minst tre personer varav en 
sammankallande, de skall förbereda val. Valberedningen skall på fiskestämman lämna en 
muntlig eller skriftlig berättelse över årets arbete." 

 
 
Del 4 - FISKERÄTTSÄGARES RÄTTIGHETER 

1. Ej antagen. 

2. Under rubriken Årsfiskekort i § 5 läggs följande text till: "Årsfiskekort utfärdas till 
medlem, medlems make/maka/sambo, samt hemmavarande barn. Årsfiskekort berättigar till 
samma fiske som gäller för fiskerättsbevis." 

3. Ny rubrik Gästkort föreslås i § 5 med följande text: "Gästkortet är en förmån som 
tilldelas varje medlemskap. Varje medlemskap kan erhålla ett gästkort per år. Gästkortet 
får inte upplåtas eller överlåtas mot betalning. Gästkortet får inte överlåtas eller upplåtas 
vidare av den gäst som nyttjar det." 

4. Ej antagen. 

5. Ej antagen. 

6. § 9 föreslås få en ny rubrik "Avkastning" 

7. Följande nya text föreslås införd i § 9: "Föreningens tillgångar som framgår av 
årsredovisningens balansräkning får aldrig understiga 1 000 000 SEK i dagens 
penningvärde i likvida medel efter utdelning. Denna regel anger bara vilken bedömning 
som ska ske när frågan om utdelning prövas." 

8. Det föreslås att det i § 13 anges att ny punkt på dagordningen införs lämpligen som 
punkt 9: "Beslut om hur vinstmedlen ska disponeras". 

9. Det föreslås i § 17 att ny text enligt följande införs: "Styrelseledamot bör vara 
fiskerättsägare eller dess familjemedlem." 

10. Det föreslås att ordet "sportfiska" i § 5 inledande stycket andras till "fiska". 
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Nytt fullmaktsförfarande - Motion 
 
Syfte 
Byskeälvens Fiskevårdsområde har under de senaste åren lidit svårt av interna stridigheter, 
något som bl.a. kan härledas till vad som av mig ses som ett odemokratiskt förfarande runt 
fullmakter. 

Syftet med motionen är att skapa en mer representativ stämma, ett större och aktivare 
engagemang bland fiskerättsägarna, samt desarmera den negativa situation som uppstått 
med de största ägarna (skogsbolagen). 
 

Bakgrund 
Idag kan en godtycklig person enligt stadgarna företräda ett mycket stort antal 
röstberättigade med hjälp av fullmakter, så länge dessa inte utgör mer än 20 % av 
röstlängden. Det är alltså fullt möjligt, om i teorin röstlängden skulle nå sitt maxantal, för en 
person att föra runt 50 personers talan. Men för att inte överdriva och för att ge ett 
exempel, låt oss säga att någon företräder 5 fullmakter. 

Med det genomsnittliga antalet motioner på de senaste årsstämmorna som exempel, 
antalet ligger gott och väl över 10 st., så befinner vi oss i den absurda situationen att vi 
påstår att det är ok för en enda person att föra talan i vad som i praktiken innebär 50 
individuella ställningstaganden. 

Om man dessutom beaktar att motioner inte sällan ställs inför motförslag på stämman, 
förslag som omöjligt kan förmedlas fullmaktsgivaren innan röstning, så ter det sig än mer 
absurt att en person kan företräda ett stort antal röster med enbart sin egen vilja som 
representant. 

Det behövs inte mycket fantasi för att inse svårigheterna i att i vardagen i en godtycklig 
diskussion ens få tre personer att tycka exakt likadant i tre olika frågor, än mindre 5 personer 
i 10 frågor. 

Ett fiskevårdsområde är en speciell typ av förening, som ändå ofta likställs en ekonomisk 
förening pga. sin karaktär. Jag lyfter detta för att påvisa att det finns möjligheter att rätten 
att anlita ombud kan begränsas. 

Praxis i ekonomiska föreningar ser ut som följer: 

”7 kap. 4 § 

En medlem som inte är personligen närvarande vid föreningsstämman får utöva sin rätt vid 
stämman genom ombud. En medlem får inte företrädas av fler än ett ombud. Rätten att anlita 
ombud får begränsas i stadgarna. En medlem har dock alltid rätt att anlita sin make, sin 
sambo, en annan medlem eller en ställföreträdare för en annan medlem som ombud. 
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Ombudet ska ha en skriftlig, daterad och av medlemmen undertecknad fullmakt. En fullmakt 
gäller högst ett år från utfärdandet. SFS 2016:108 

7 kap. 5 § 

Ett ombud får företräda högst tre medlemmar, om inte något annat har bestämts i stadgarna. 
SFS 2016:108” 

Det finns andra exempel på praxis, här ifrån bostadsrättslagen 14 §:  

”Endast medlemmens make eller sambo eller en annan medlem får vara ombud, om inte 
något annat har bestämts i stadgarna. En medlem som är juridisk person får företrädas av ett 
ombud som inte är medlem, om inte något annat har bestämts i stadgarna. Ingen får som 
ombud företräda mer än en medlem, om inte något annat har bestämts i stadgarna.” 

 
Förslag 
Motionären föreslår att följande ändring/tillägg görs i stadgarna (§ 10, Beräkning av röster): 

En röstberättigad skall företrädas av antingen a) en nära familjemedlem (make, maka, sambo, 
barn), eller b) en annan röstberättigad medlem. Detta skall ske via fullmakt. 

Ingen skall kunna företräda mer än sin egen rösträtt plus en (1) annan medlems fullmakt. 

 

 

Roger Öhlund, Kaxen 2:12 

Skellefteå 2018-12-21 
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Motionssvar 

Nytt fullmaktsförfarande  
 
Styrelsen yrkar på att motionen avslås. 

Länsstyrelsen har redan behandlat en sådan begäran om stadgeändring med 
begränsning av antalet fullmakter. 
Vid tidigare ansökan om stadgeändring från Byskeälvens Fiskevårdsområde till 
Länsstyrelsen gällande begränsning av fullmakter ärende 385-12598-99 lämnade 
Länsstyrelsen följande beslut 2000-05-19 undertecknat av Percy Gustavsson och Anna 
Stenmark: 

 
Länsstyrelsen avslog ansökan om ändring av fiskevårdsområdets stadgar. Länsstyrelsen 
fastslog att 10§ tredje stycket i stadgarna därmed skall gälla enligt den lydelse det har: 
”Ingen får rösta för mer än en femtedel av det på stämman företrädda röstetalet.” 

 
Länsstyrelsen motivering lyder enligt följande: 
Fullmaktsförfarandet är ett av svensk rättsordning erkänt instrument för att vidta 
rättshandlingar med bindande verkan. Genom att lämna fullmakt till någon har 
fullmaktsgivaren, med eller utan begränsade anvisningar, anförtrott fullmäktigen att 
företräda och tillvarata fullmaktsgivarens intressen på stämman. Den som inte själv kan 
delta på en stämma och vill lämna fullmakt till annan kan, beroende på omständigheter 
och situationer i det enskilda fallet, ha befogade önskemål att välja en bestämd person 
till sin fullmäktige. Det är knappast ovanligt att en enskild person har sådant förtroende 
hos två eller flera andra delägare att denne skulle bli ombedd att genom fullmakt 
företräda dem alla på en stämma. Den regel som fiskevårdsområdet beslutat om 
omöjliggör en sådan lösning. 
Länsstyrelsen bedömer därför att den föreslagna bestämmelsen måste anses kränka den 
enskilde medlemmens rätt att använda sig av det instrument som fullmakten utgöt och 
att därvid själv utse lämplig person till sin fullmäktige på en stämma. 

 
Styrelsen ansluter sig till ovanstående motivering och tillägger följande: 

 
- Motionen bygger på antaganden om ”odemokratiska förfarande runt 

fullmakter”. Även antaganden om att ”en godtycklig person” kan företräda ett 
mycket stort antal röstberättigade. Antaganden om ett genomsnittligt antal 
fullmakter och antaganden om representation på 50 individuella 
ställningstaganden. 

 
- Motionen innehåller antaganden utan reell grund eller faktaunderlag. 

 
- Motionen ifrågasätter på detta sätt varje enskild fiskerättsägares förmåga att 

själv bedöma vem som skall agera företrädare när fiskerättsägaren själv ej kan 
delta. 

 
Styrelsens linje är att skapa en organisation där varje fiskerättsägare aktivt har 
möjlighet att delta i föreningens arbete. Detta är möjligt via fokusgrupper. 
Varje fiskerättsägare har idag möjlighet att via en egen inloggning på OwnCloud 
vara uppdaterad på vad som händer i föreningen, även om man ej har möjlighet att 
direkt delta i föreningens arbete. 
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Informationsgruppen har även skapat information gällande fiskerättsägandet och hur 
fullmakter skall användas. Ett utskick som gått ut till varje fiskerättsägare. 
Föreningen har idag en förvaltnings och utvecklingsplan som styrdokument för det 
arbete som genomförs i föreningen. 
Styrelsen ser till så att varje fiskerättsägare har tillgång till Dagordning, Motioner och 
Propositioner i god tid före Årsstämman. 
På detta sätt arbetar styrelsen för att bibehålla en demokratisk ordning med tilltro till 
varje medlems förmåga att aktivt engagera sig i förvaltningen, på ett ansvarsfullt sätt. 

 
Styrelsens hållning är att de antaganden som görs i motionen, bygger på en felaktig 
grund. Den nya organisation som skapats i föreningen gör information tillgänglig för 
alla fiskerättsägare. De kan idag vara uppdaterade så att de aktivt kan styra hur deras 
fullmakter nyttjas i enlighet med föreningens nuvarande stadgar. 
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Röstning andelstal - Motion 
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Motionssvar  
Röstning andelstal 

Yrkande 

Styrelsen menar även i år att principen en medlem en röst ska få fortsätta att gälla och 
yrkar därmed på avslag även denna gång. 

Bakgrund 

Styrelsen har vid sin beredning av denna motion funnit följande. 
 

1. Detta förslag som i huvudsak handlar om att införa så kallad andelsröstning har i 
olika skepnader avslagits med bred majoritet på fiskestämmorna 2017 och 2018. 
Röstetalet senast var 8 för andelsröstning och 88 emot andelsröstning. 

 
2. Det kan konstateras att förslaget om andelsröstning helt förändrar principerna 

för hur beslut ska fattas på stämman i fortsättningen. 
 

3. Såsom det får förstås menar de att stämman ska anta 10 § i 
Fiskevattenägareförbundets normalstadgar. Det kan konstateras att motionen 
trots tidigare påpekanden ännu INTE korrekt återger de aktuella normalstadgar 
som Fiskevattenägareförbundet redovisar på sin hemsida. Det blir således oklart 
om yrkandet avser motionärens felaktiga formulering eller om det är 
Fiskevattenägareförbundets gällande normalstadgar som avses. 

 
Sveriges Fiskevattenägareförbunds normalstadgar § 10 anger i denna fråga: 
”Om någon medlem begär det ska omröstning ske efter delaktighet i fråga om 
beslut som avser omfattningen av medlemmarnas fiske eller som rör föreningens 
ekonomiska verksamhet. Ingen får rösta för mer än en femtedel av det på 
stämman företrädda röstetalet. 
Medlemmarnas delaktighet i föreningens angelägenheter motsvarar den andel 
med vilken respektive fastighet upptagits i fiskerättsförteckningen.” 

 
4. Motionen ifrågasätter indirekt enskilda fiskerättsägares kapacitet att sätta sig in 

i Fiskevårdsområdets olika beslut. Detta kan ha varit fallet tidigare då 
information inte funnits tillgänglig. Vi har nu en transparant verksamhet och det 
bedrivs ett aktivt arbete för att öka delaktigheten längs älven. 

 
 

Vad gäller huvudfrågan om andelsröstning så kan följande upprepas: 
 

5. Vid närmare beredning av motionen och tidigare motioner i samma sak så har 
konstaterats att de frågor som delat stämmans deltagare under senare år har 
varit personval t.ex. val av ordförande, frågan om ansvarsfrihet för ordföranden 
och frågan om vi kan ha olika regler för de som köper fiskekort och 
fiskerättsägarna. Den lydelse som normalstadgarna anger omfattar definitivt inte 
personval men skulle kanske kunna användas när det gäller beslut om vilka 
regler som ska gälla för medlemmarna. 
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6. Det kan åter vara lämpligt att erinra sig vad som skett under de senaste tre åren 
utan regler om andelsröstning. Under 2016 - 2018 har bedrivits ett 
förändringsarbete som går långt utöver vad som presterats tidigare i föreningens 
historia. Styrelsen har - trots avhopp 2016 från styrelsen, trots avhopp 2016 från 
tillsynspersonerna, trots bristfällig överlämning 2016, trots nättroll, trots alla 
ifrågasättanden från tidigare verksamma i föreningen, från kommunala 
företrädare och andra myndighetspersoner mm – eller kanske tack vare allt detta 
under 2016, 2017 och 2018 utfört ett arbete som i allt kommer att gynna 
föreningen under lång tid framöver. Vi har tagit fram en Förvaltnings- och 
utvecklingsplan innefattande en modernare organisation som fördelar ansvar och 
arbete på fler personer. Genom denna plan har styrelsens deltagande i utförandet 
av olika åtgärder minskat. Styrelsen har istället fått en mera övergripande roll 
och deltar inte längre i varje detaljbeslut eller utförande av byggnationer. 
Genom denna Förvaltnings- och utvecklingsplan har fyra fokusgrupper skapats 
vilka har ansvar för 1) tillsynen, 2) infrastruktur, 3) förvaltningen och 4) 
information. Detta har avlastat styrelsen och även tillfört kompetens. Dessa 
grupper kommer även att utgöra en plantskola och en rekryteringsbas för vidare 
arbete i föreningen. 

 
I enlighet med vår Förvaltnings- och utvecklingsplan bedrivs en aktiv fiskevård 
(innefattande det populära begreppet biotopvård) bl.a. genom att vi 2016 - 2018 
(utan stöd från annan) lyckats lösa in alla fällor eller arrendera fiskeplatser i vårt 
närliggande kustområde. Tillsynen sker numera enligt ett system där planering, 
rapportering och dokumentation sker utförligt. 

 
I enlighet med vår Förvaltnings- och utvecklingsplan har vi tagit flera steg för att 
förbättra relationen med byaföreningar och boende längs älven dvs. de som 
drabbas av det ökade fisketrycket. Vi tror att begreppet fiskevård inte bara ska 
vara biotopvård utan även bör omfatta att skapa en god relation med de som har 
mark längs älven dvs. även de som inte är fiskerättsägare och att detta gynnar de 
sportfiskare som besöker oss. Vi har tillsammans med andra parter och 
medlemmar genomfört ett arbete med att ta fram en långsiktig vision, en 
långsiktig organisation, långsiktiga mål och en plan för föreningens verksamhet 
även den långsiktig. Vi har med början 2016 skapat en bättre ekonomisk 
styrning genom en mera detaljerad budget och tydligare beslut från stämman 
ifråga om verksamhet och ekonomi. Vi har arbetat för en ökad öppenhet mot 
medlemmarna. Vi har bl.a. startat upp det intranät som beslutats om tidigare. 
Där läggs information och dokument ut till medlemmarnas beskådan. 

 
7. Vi har idag en organisation där motionären dels kan påverka verksamheten 

genom deras fasta plats i styrelsen och dels kan påverka verksamheten genom att 
aktivt delta i de olika fokusgrupper som bildats. De har således redan nu större 
makt att påverka de beslut som fattas än övriga fiskerättsägare. 

 
8. En viktig synpunkt när man tar ställning i denna fråga är givetvis vad som var 

den bakomliggande tanken till att principen en fiskrättsägare - en röst valdes 
från start i vårt FVO. Det kan konstateras att dåvarande Domänverket eller SCA 
inte tog strid för att få mera att säga till om då. Man ansåg det vara rimligt. Den 
verksamhet som föreningen bedriver innebär ett intrång som är rätt stort eller 
kanske till och med större för en liten fiskerättsägare. 
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Det är oklart om man fått med de mindre markägarna om man då valt den 
princip som nu föreslås. Det hade kanske inte varit möjligt att bilda det stora 
området som vi nu har om vi lagt en annan princip till grund för röstningarna på 
stämman. Om detta stämmer och det är mycket som talar för att detta är en 
korrekt beskrivning av bakgrunden då blir nästa fråga om denna grundläggande 
överenskommelse nu bör ändras eller om samma tanke gäller än idag. 

 
Det är oklart varför skogsbolagen ändrat sin hållning. 

 
Det nu aktuella förslaget om andelsröstning i vissa frågor såväl som föregående 
års strider mot den princip som vi under många många år varit ense om i detta 
land nämligen principen om allmän och lika rösträtt. En återgång till ett system 
där den som har mycket makt och äger mycket ska ha mer att säga till om 
kanske inte är en välkommen tanke för många andra än de som är missnöjda 
med att ha förlorat någon omröstning under de senaste åren. Det är i alla fall 
märkligt att de stadgar som gällt i föreningens 30-åriga liv inte längre anses goda. 

 
9. Kanske ligger det en maktdelning i att de större ägarna alltid har makt bara för 

att de är större och respekteras mera av den anledningen samt att de små ägarna 
genom en lika rösträtt kan dels känna sig delaktiga och dels kan påverka 
besluten? Maktdelning är något som gynnar vårt samhällsbygge på andra plan 
så varför inte här? 

 
10. Grunden för bildandet av Byskeälvens Fiskevårdsområde Västerbottensdelen, 

var att samordna fiskets bedrivande och fiskevården samt att främja 
Fiskerättsägarnas intresse. I samband med bildandet definierades en 
fiskerättsägare som representant för sin fastighet. Alltså en andel. Att i 
nuvarande läge förändra röstningsförfarande skulle ifrågasätta vad som är en 
fiskerättsägare. Vilket är grunden för föreningens tillblivande och skulle därmed 
troligen kräva en hel ny förrättning. 

 
11. Ett alternativ till det förslag som lämnats om andelsröstning är att kräva 

kvalificerad majoritet vid vissa beslut. Styrelsen har tidigare förordat en sådan 
lösning. Det är viktigt för framtiden dels inom föreningen men även utåt att vi 
kan hålla samman bättre och få en lugnare och stabilare grund för 
verksamheten. Inte minst gäller det för de näringsidkare som överväger att driva 
verksamhet med utkomst från sportfiskare som vill hyra bostad eller guider. 
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Digital signatur - Proposition 

 
 
Yrkande 
 
Vid underskrift av protokoll från styrelsemöten, årsmöten och möten inom fokusgrupperna 
skall det vara möjligt att använda digital signatur. Detta gäller vid samtliga underskrifter 
protokollförare/sekreterare, justerare och ordförande för mötet. 
 
Bakgrund 
 
Inom föreningen finns en strävan att skapa delaktighet för samtliga fiskerättsägare. Genom att 
lägga ut aktuell information på Own Cloud och på hemsidan kan vi som fiskerättägare följa 
föreningens arbete under verksamhetsåret. 
 
Idag är det många enskilda fiskerättägare som är aktiva både genom arbete i fokusgrupper 
men även inom styrelsen som ordinarie ledamöter eller suppleanter. Detta innebär att de som 
ska underteckna protokollen är olika personer och kan bo långt ifrån varandra. När protokoll 
skall undertecknas så behöver man därför idag antingen invänta nästa möte eller skicka 
protokollet runt med post. Detta förfarande gör att det drar ut på tiden innan det är möjligt att 
lägga ut protokollen tillgängliga för medlemmarna i föreningen. 
 
Med möjlighet att signera protokoll digitalt så öppnar föreningen upp för snabbare 
handläggning.
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Ekonomisk plan - Motion 

Styrelsen föreslår bifall på denna motion med antagandet att motionären med 
formuleringen ”fiskerättsägarnas tillgångar” avser fiskevårdsområdesföreningens tillgångar, 
inte varje enskild fiskerättsägares tillgångar. Styrelsen hoppas att motionären vill delta i det 
fortsatta arbetet med den fleråriga ekonomiska planen. 
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Återinvestering - Motion 

 
Styrelsen yrkar avslag. 
 
I begreppet fiskevård ingår tillsyn, biotopvård, infrastruktur, mm Styrelsen 
vill inte begränsa medelsanvändningen till bara biotopvård. Vi menar att den 
lydelse som anges i stadgarna får gälla. 
 
I stadgarna § 9 under rubriken Inkomstfördelning anges följande: 
Föreningens årliga behållna avkastning skall användas till fiskevård och tillsyn eller annan åtgärd som kan 
gagna medlemmarnas intressen. Därutöver kan utdelning ske. (Beslut 2003-05-21) 
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Upplösning - Motion 

FRÅGAN OM UPPLÖSNING AV FVO 
Bakgrund. 
 
Byskeälvens FVO Västebottensdelen bildades för 30 år sen. Den omfattar en 10 mil lång älvsträcka 
från kusten till länsgränsen. Detta är ett av de äldsta och längsta FVO i Sverige. Dessutom har vi en 
mycket bra tillgång på vildlax. Vi har då blivit ett välkänt mål för laxfiskare både internationellt och i 
Sverige. 
 
Sveaskog och SCA har nu var för sig skickat skrivelser till Länsstyrelsen med målet att utträda 
ur/upplösa vårt FVO. 
Länsstyrelsen har vad jag förstår att först ta ställning till om frågan ska behandlas. Om så är fallet i 
andra hand om utträde/upplösning ska beviljas. 
Observera att länsstyrelsen ej ska ta ställning till andelsröstning, tillåtande av fullmakter, årskort eller 
om vilka personer som skall ingå i styrelsen. 
 
Om länsstyrelsen beviljar skogsbolagens ansökan så gör det att FVO splittras. Det troliga är väl att 
man efter förhandlingar och nya lantmäteriförrättningar kan bilda, antingen frivilligt eller via 
myndighetsbeslut, ett flertal små FVO. 
 
Med tanke på de uppslitande konflikter vi haft i FVO, så har jag själv varit tveksam till vad som skulle 
var bäst för mig som fiskerättsägare. 

Men nu har jag kommit fram till att ett sammanhållet FVO precis som dagens är det bästa för mig. 

Motiven för detta är (utan rangordning) 
• Sammanhållen fiskevård. Vi ser det tydligt 2018 då älven nästan var torrlagd om vi genom 
beslut kunde ”stänga älven”. Detta blir naturligtvis svårare om älven uppdelad i många FVO. 
• Älven är viktig för hela älvdalen. En gemensam marknadsföring gör att vi kan locka hit fler 
turister och ta hand om dem på ett bra sätt 
• För vårt eget fiske så uppskattar jag den fiskerätt jag har nu som gäller fiske i 10 mil älv 
och inplanteringssjöarna. Detta försvinner vid en splittring av FVO. 
 
Jag önskar därför 
 
att fiskestämman beslutar om ett uttalande att skickas till länsstyrelsen enligt följande: 
. 
Fiskerättsägarna i Byskeälvens FVO vill att FVO ska ha den geografiska omfattning som det 
har nu enligt det beslut som fattades vid bildandet 1989. 
 
Sveaskog och SCA har stor ekonomisk och juridisk kraft att påverka länsstyrelsen. Att svara mot 
denna finns inte i vår normala budget. För att styrelsen ska kunna arbeta för att motsätta sig 
bolagens splittringsförsök bör vi avsätta medel för att kunna ta in hjälp t.ex. av juridisk expertis. 
 
Därför föreslår jag 
 
att fiskestämman avsätter 250 000 kr till styrelsens förfogande att om så behövs användas för 
att arbeta för ett behållande av nuvarande FVO. 
 
Bertil Furberg Byske 
4:19 
 
Styrelsen föreslår bifall till båda delarna av motionen.
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Ordningsregler, Byskeälvens FVO Västerbottensdelen - Proposition 
 
 
 
Förslag 

Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Föreningen ska ha ordningsregler inom området 
- Fastställande av ordningsregler (se bilaga ”Ordningsregler för FVO”) 
- Att styrelsen får i uppdrag att anpassa och hålla ordningsreglerna aktuella och i 

anpassade till verksamhetens bedrivande. 
 
 
Bakgrund 

En fiskevårdsområdesförening behöver förhållningsregler för att reglera nyttjandet av 
resursen och dess omkringliggande miljö. Flera av ordningsreglerna är allmänt hållna och 
generellt accepterade i samhället medan några är utformade ur ett lokalt perspektiv för 
föreningen, föreningens medlemmar och boende längs älven. 

Att kontinuerligt och i dialog med föreningens medlemmar och kunder, fokusgruppernas 
deltagare och andra intressenter, för alla, skapa en trivsam vistelse längs älven. 

 
Se bilaga ”Ordningsregler, Byskeälvens FVO Västerbottensdelen”
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Ordningsregler 
 
 
 

Ordningsregler 
Byskeälvens FVO Västerbottensdelen 

Allmänt 
Alla innehavare av fiskekort har ingått avtal med föreningen som också innebär att de 
fastställda reglerna för området ska följas. 

Innehav av fiskekort innebär ömsesidigt ansvar för ett lojalt, korrekt och respektfullt 
uppträdande inbördes mellan föreningen och innehavaren. Det gäller även gentemot andra 
sportfiskare, föreningens medlemmar, markägare och funktionärer samt på sociala- eller 
andra medier. 

 
Tänk också på att fiskereglerna kan förändras under säsongen, se hemsidan och Facebook för 
senaste information 

 
Rotering av fiskeplatser 
När du kommer ner till en fiskeplats – se dig om. Finns det fler fiskare på plats gå uppströms 
och börja fiska ovanför de fiskare som redan är igång. Lämna ett utrymme mellan, både för 
din och andras skull. 
Rör dig nedströms, se till att du får chans att fiska på hela sträckan och ge utrymme för fler 
att påbörja sitt fiske. 

 
Allemansrätten (24h regeln) ”inte störa – inte förstöra” 
Allemansrätten är ingen lag. 
I Sverige har vi förmånen att få vandra och röra oss ganska fritt i naturen, även om det är 
någon annan som äger marken. Denna rättighet kallas allemansrätten och är en viktig del i 
den svenska kulturen. Men vistas du i naturen måste du visa hänsyn. Du får inte skada 
naturen, störa djur eller människor eller förstöra något som någon annan äger. 
För att alla ska kunna njuta av naturen behöver alltså alla ta hänsyn till natur och djurliv 
och visa hänsyn mot markägare och andra som är ute, inte störa – inte förstöra! 

Du får: 

• Gå, cykla och rida nästan överallt men inte för nära någon annans hus och stäng 
grindar du öppnat. 

• Bada, åka båt och gå̊ iland men inte för nära någons bostad eller stuga. 
• Plocka blommor, bär och svamp. 
• Fiska i havet på allmänt vatten (300 m utanför fastlandet) och i Sveriges fem största 

sjöar. 
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Du får inte: 

• Fiska inom Byskeälvens FVO Västerbottensdelen utan giltigt fiskekort från 
fiskevårdsområdet. 

• Gå̊ över någons gård, trädgård, plantering eller odlad mark och åkrar. 
• Skada träd eller buskar, till exempel för att ta ved till en brasa. 
• Elda vid torrperiod och eldningsförbud. 
• Köra bil, motorcykel eller moped i naturen. Inte heller på stigar och 

vandringsleder. 
• Jaga, störa eller skada djur. Du får inte heller röra fågelägg eller på̊ något sätt störa 

djurens ungar i deras bon. 
• Låta hundar springa lösa i naturen. De kan skrämma eller skada vilda djur. Det är bäst 

att ha hunden kopplad. 
• Plocka frukt, bär, grönsaker eller något som växer på̊ någon annans gård, tomt, 

trädgård eller åker. 
 
Håll Sverige rent 
Skräpa inte ner i naturen utan ta med dig skräpet hem. 

Lämna inte linor och krokar i naturen – de kan bli dödsfällor för djuren. Ta med dig något att 
lägga ditt skräp i. 

Lämna inte heller skräp eller skräppåsar vid en full soptunna. Djur och människor kan skära 
sig på̊ glas och burkar. 

 
Nedskräpning är förbjudet och kan få konsekvenser med kontrollavgift och/eller avstängning 
från fisket. 

Hjälps vi åt att hålla naturen skräpfri blir det trevligare för alla. 

Använd i första hand de dass som finns längs älven. Finns inget dass när behov uppstår 
så utför dina behov på behörigt avstånd från vatten och färdvägar. Om möjligt gör först 
en grop och täck över resultatet. Gräv alltid ner eller ta hem papperet. 

 
Övernattning 
Markägare kan ex. erbjuda campingmöjligheter mot avgift. 

Tältning en natt i naturen är tillåten utan markägarens tillstånd. Tänk på att inte störa 
markägaren och dennes verksamhet, skräpa ner eller skada djur och natur. 

Väljer du att övernatta med din husvagn eller husbil kan du i regel stanna i högst 24 timmar. 
På lördagar, söndagar och helgdagar får du stanna till nästa vardag. Om andra regler gäller 
ser du detta på en tilläggstavla under P-märket vid rastplatsen. 
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Mark, vägar och parkeringar 
Markägare i samarbete med FVO erbjuder ett antal parkeringar. Där FVO överenskommit 
med markägare om yta för parkering finns skyltar. Om det hålls snyggt fortsätter markägaren 
att upplåta detta område till parkering 
Överträdelse kan innebära en kontrollavgift för olovlig parkering. villkor i "Lagen om 
kontrollavgift vid olovlig parkering”, se skyltning. 

Markägare tillåter nyttjande av vissa enskilda vägar i samarbete med FVO. Där FVO 
överenskommit med markägare om nyttjande av väg finns skyltar. 

Markägare tillhandahåller mark för stigar och broar, visa hänsyn. 

Markägare tillhandahåller mark för grillkojor, soptunnor, utedass, eldplatser och fikabord. 
Hålls det snyggt kan FVO fortsättningsvis samverka med markägaren om att upplåta detta 
område. 
Om inget övernyttjande sker fortsätter förmodligen markägaren att upplåta detta område för 
gapskjul/eldstad osv. 

 
Eld 
Det är ingen självklar rätt att göra upp en eld så elda i första hand på anordnade platser. 
Eldning på andra ställen kräver stor försiktighet då elden kan spridas med vinden och starta 
en skogsbrand. 
Elda inte direkt på̊ berghällar eftersom de kan spricka. 
Sommartid kan det även vara generellt eldningsförbud! 
Använd medhavd ved eller torra grenar, ris, kvistar och kottar som ligger på marken. Släck 

eld noggrant efter dig! 

Brott mot ordningsreglerna 
 
Om någon bryter mot ordningsreglerna eller på annat sätt bedöms agera på sätt som skadar 
föreningens verksamhet förbehåller sig föreningen rätten att annullera redan giltigt fiskekort 
samt att neka personen att under viss tid köpa fiskekort. 

 
 

Länkar 

http://www.naturvardsverket.se/Documents/publikationer6400/978-91-620-1304-
  2.pdf?pid=22442 

http://www.naturvardsverket.se/Documents/publikationer6400/978-91-620-8700-
  5.pdf?pid=1290
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Fisketider  - Motion 
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Motionssvar 
Fisketider 
 

Styrelsen föreslår avslag. Motivering: 

Allmänheten har samma rätt som fiskerättsägarna att fiska i Byskeälven from den 1/1 
tom 31/8. Allmänheten får dock inte ta upp lax före den 19/6. Uttaget av lax tom 19/6 
begränsas genom denna fiskevårdsåtgärd för att det under den första delen av säsongen 
ofta kommer stora laxhonor som är viktiga för laxens föryngring. 

Styrelsen ser det som en bra fiskevårdsåtgärd att begränsa fisketiden för allmänheten. 
Syftet med detta är inte att stänga ute allmänheten utan att värna om fiskebeståndet. 

Styrelsen anser inte att ”den mest exklusiva tiden” att fiska i Byskeälven är perioden 
15/10 – 31/12. Vi anser att den exklusiva perioden är under sommaren och då är det 
redan tillåtet att fiska för samtliga enligt gällande regler. Under denna period har inte 
heller fiskerättsägarna rätt att ta upp lax. Att utöka fisketiden på hösten för 
allmänheten anser styrelsen inte vara aktuellt då det vare sig gynnar fiskeförvaltningen, 
föreningen eller bygden. Hösten har historiskt sett inte varit högsäsong för fisketurism. 

34 
 



 
 

Gästkort - Motion 
 

Styrelsen föreslår avslag. 
 
Gästkortet är en förmån som fiskerättsägarna har fått som kompensation för upplåtandet av 
fisket längs Byskeälven. Styrelsen anser inte att det är aktuellt att dra tillbaka denna förmån. 
Styrelsen avser dock i propositionen gällande gästkortet att det av fiskerättsägaren ska 
inrapportera vem som nyttjar gästkortet.
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Gästkort - Proposition 
 

Yrkande 
 

Styrelsen yrkar att årsmötet antar följande förslag: 
När gästkortet lånas ut skall det aktiveras genom att följande information registreras där 
styrelsen anger: 

1) namn och fastighet för den som upplåter gästkortet 

2) namn för den som ska använda gästkortet 

3) hur länge gästkortet ska användas av den personen 
 

Gästkortet gäller bara om det är aktiverat enligt ovan. 
Om villkoren inte uppfyllts har man inget giltigt fiskekort och därmed är fisket olaga och skall 
polisanmälas. 
Gästkortet likväl som andra fiskekort måste medföras och uppvisas vid tillsyn. 
För gästkorten ska gälla ett maximalt uttag om max 5 laxar och 5 öringar per år och gästkort. 

 
Bakgrund 

 
Sedan stämman 2018 gäller följande: 
Gästkort ska gälla med samma rättigheter som fiskerättsägare enbart om fiskerättsägaren eller 
årsfiskekortinnehavaren tillhörande samma fastighet deltar i gästens fiske dvs. enbart om gästen 
finns inom synhåll från denne. I annat fall ska gästkortet endast gälla som med samma 
rättigheter och skyldigheter som fiskekortsköpare. 

 
Sedan stämman 2017 gäller följande: 

 
Gästkortet får inte upplåtas eller överlåtas mot betalning. 
Gästkortet får inte överlåtas eller upplåtas vidare av den gäst som nyttjar 
det. 

 
Styrelsen menar att det är viktigt att utlåningen av gästkort bör registreras så att det finns 
statistik på hur omfattande användningen är och vilket uttag som sker via dessa kort. Det är 
svårt att kontrollera om någon tar betalt för att låna ut kortet vilket inte varit avsikten. Det är 
även svårt att kontrollera om den som lånat kortet i sin tur lånar ut det vilket inte heller varit 
avsikten. Det är även svårt att kontrollera och följa upp hur många fiskar som fiskas på varje 
gästkort. 

 
Den tidigare rekommendationen om maximalt uttag vill styrelsen ändra så att det blir ett krav. 
Dvs. samma regler om maximalt uttag ska gälla för fiskerättsbevis och gästkort. 

 
Styrelsen arbetar på att man ska aktivera gästkortet hos iFiske men inget är klart ännu. 
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Småfiskekort - Proposition 
 
Förslag 

Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Under en period om två år (2019 och 2020) görs ett prov på att erbjuda ett 
småfiskekort på ett enkelt sätt inom ett begränsat område. 

- Utvärdering efter 2 år och därefter beslut om fortsättning eller ej. Försöket utvärderas 
av förvaltningsgruppen till årsmötet 2021. 

- Fisket riktas mot gädda, abborre och sik. 
- Kortförsäljning sker endast lokalt, dvs. ej via iFiske. 
- Tillsyn sker lokalt via kortförsäljarna. De kan vid behov kontakta fiskevårdsområdets 

tillsynspersoner. 
- Styrelsen fastställer reglerna. 
- Styrelsen äger rätt att avbryta provet eller justera regler om missbruk uppkommer. 
- Priser: dygnskort 60 kr, årskort (kalenderår) 300 kr. 

 

Bakgrund 

Det har kommit många synpunkter på att det är dyrt att fiska i Byskeälven om man inte är 
intresserad av att fiska efter laxfiskar. Det har framförallt framförts av gäster och 
fritidshusägare i Åselet. Ett problem har varit hur tillsyn ska ske så att inte detta kort kan 
missbrukas. 

Fiske riktas mot gädda, abborre och sik. 

Det område som föreslås omfattas är: 
- Åselet, från inloppet i selet till utloppet i selet, från strand norra och södra sidan. 

 

Fiskekortsförsäljning: 
Åselet: Anders Davidsson och Margareta Davidsson 

 

Beräknad försäljning: 4000 kr/år 

Kostnader för skyltning samt fiskekortsblock uppskattas till max 5 000 kr. 
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Fiskekort sjöarna - Proposition 
 
 
Separat fiskekort för utplanteringssjöarna 
 
Förslag 

 
Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Ett separat fiskekort införs för de fem utplanteringssjöarna. 
- Priser: dygnskort 200 kr, veckokort 1000 kr, årskort 2000 kr (kalenderår). 
- Begränsning 3 fiskar per fiskare o fiskedygn. 
- Fiskerättsbevis o gästkort ska gälla som tidigare men med samma begränsning i 

fångstkvot. 
- Barn upp till 18 år fiskar gratis. 
- Kontrollavgifter enligt tidigare utom för fiskemängden som nu begränsas. 
- Rekommendation att rapportera fångad fisk via iFiske. 
- Kortet införs from 2020. 
- Utvärdering efter 2 år och därefter beslut om eventuell fortsättning. 
- 

Bakgrund 
 
Det finns i nuläget fem sjöar där fiskevårdsområdet planterar ut fisk två gånger per år. Det är 
Blankträsket, Abborrtjärn, Blanktjärn, Västra och Östra Skäljetjärnarna. Med tanke på 
sjöarnas geografiska läge är inte tillsyn och skötsel det enklaste. Både tillsyn och skötsel 
kostar ganska mycket per år samtidigt som det är en uppskattad tillgång. 
Många av de som fiskar i sjöarna fiskar enbart där, d.v.s. de är inte intresserade av laxfisket. 
Det är även många som fiskar enbart där vintertid och de finns även de som enbart fiskar där 
sommartid. 

Det har efterlysts möjlighet till ett kort som enbart gäller för sjöarna. Det har efterfrågats både 
dygnskort och årskort. 

Det finns dock några frågetecken när det gäller sjöarna. Det planeras för ett naturreservat där 
Västra o Östra Skjäljetjärnarna ingår. Och givetvis kan SCAs o Sveaskogs eventuella utträde 
ur fiskevårdsområdet påverka. 
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Årskorten - Motion 
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Motionssvar 
Årskorten 
 
Styrelsen föreslår avslag på motionen. 

Motivering: 

Motiveringen till att SCA vill att årskorten ska återinföras innehåller felaktiga 
uppgifter. Delägande fiskerättsägare har rätt att lösa flerårigt årsfiskekort motsvarande 
fiskerättsbevis precis som tidigare (se protokoll från tidigare fiskestämma). Numera 
skickar man dock ansökan via internet genom vår Own Cloud och korten är giltiga fler 
år för att sedan utvärderas. 

Det är bara årskort som förändrats. Precis som många andra fiskeplatser i Sverige och 
resten av världen så erbjuder föreningen istället dags- och veckokort, så att alla som vill 
har möjlighet att fiska i vår fantastiska älv. 

Just veckokorten har önskats från både allmänhet, markägare och olika 
turistentreprenörer längs älven.  Om man vill göra plats för ex. ekoturism som är bättre 
för markägare och företag längs älven men även för kommunen och skogsbolagen så 
måste vissa förändringar ske - att ta bort årskorten var ett sådant beslut. 

”För att få en förändring måste man göra något på ett annat sätt” 
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Säsongskort A - Motion 

Motion – Säsongskort  
Syfte 

Syftet med denna motion är att återigen införa ett mer allmänt tillgängligt säsongskort 
(årskort) gällande Byskeälvens FVO Västerbottensdelen. 

Jag ser dessutom att förslaget nedan har potential att lösa delar av konflikten med de största 
ägarna (skogsbolagen) men även konflikter med Skellefteå kommun. 

Innehållet i denna motion har diskuterats i samarbete med förvaltningsgruppen den 10 
december, 2018, och har tagit hänsyn till den feedback som där gavs. 

 

Bakgrund 
Det är min uppfattning att de senaste två årens beslutade begränsningar runt säsongskorten 
(årskorten) kommer sig av att man upplever att den koncentration av fiskare som uppstått 
varit skadlig för utsatta sträckor av biotopen Byskeälven. 

Det är därför, om man ska tänka sig att återgå till tidigare tillgänglighet till säsongskorten, 
viktigt att som kompromiss på något sätt införa begränsningar och på så sätt komma till 
rätta med oönskat fisketryck på dessa utsatta sträckor. 

Det finns tre metoder tillgängliga för att åstadkomma detta, a) begränsad tillgänglighet i tid, 
b) individuell prissättning, c) kvotering. 

De tre metoderna har alla sina förtjänster och brister, men det finns bara en metod som kan 
garantera effekt, c) kvotering. 

Om man enligt a) t.ex. begränsar en sträckas tillgänglighet till vissa veckodagar, så riskerar 
man ett ytterligare ökat fisketryck de dagar som återstår. Om man enligt b) höjer priset på 
utsatta sträckor så garanterar det inte att trycket minskar alls, bara att intäkterna ökar om 
trycket kvarstår. 

Eftersom man med kvotering enligt c) reglerar antalet fiskare på en given sträcka så har man 
garanterat att man får det efterfrågade resultatet på denna sträcka. Möjligen kan nya 
problemsträckor uppstå, men detta får man hantera i det fortlöpande arbetet med biotopen. 

 

Förslag 
Motionären föreslår följande ändringar: 

• Återinför allmänna säsongskortet (årskortet). Pris 3500 SEK 
• Låt stugägare och boende i älvdalen köpa till rabatterat pris, 2500 SEK 
• Låt förvaltningsgruppen identifiera vilka sträckor som skall kvoteras och under 

vilken tid. Förslagsvis max 0 – 2 sträckor per zon (så restriktivt som möjligt 
samtidigt som man säkerställer att utsatta sträckor inte tar onödig skada) 

  

41 
 



 
 

• Skapa en web-baserad funktion för att ansöka om tillgång till kvoterat vatten senast 2 
veckor innan aktuellt fiskedatum 

• Avsätt 20 % av de kvoterade platserna (eller närmast övre heltal) till fiskerättsägare 
• När två veckor återstår till aktuellt fiskedatum, lotta ut platserna till 

intresserade fiskare/fiskerättsägare i den mån de överstiger antalet 
tillgängliga platser 

 
o Om inga intresserade fiskerättsägare finns, lotta ut platserna bland övriga. 

 
• Om platserna inte fyllts, tillgängliggör dessa på ”först-till-kvarn”-basis 
• Ta ut ett administrativt avgift per kvoterad plats på 150 SEK. En förutsättning 

är dock att personen i fråga redan har giltigt årskort, veckokort eller dagkort 
• Tillgängliggör lista på fiskare med kvoterad plats till fiskebevakningen (web-baserat) 
• Skylta kvoterade sträckor tydligt 

 
 

Roger Öhlund, Kaxen 2:12  

Skellefteå 2018-12-21 

 
Styrelsen föreslår avslag på samtliga punkter i motionen och föreslår att 
den går till förvaltningsgruppen för vidare utredning. 

 
Motivering: 

 
Precis som motionären säger så finns det både förtjänster och brister med de förslag 
som finns i motionen. Det finns markägare som inte vill använda sig av kvotering på sin 
mark. De vill att hela älven ska vara öppen för alla, för det är en av de unika sakerna 
med just Byskeälven. Samt att det finns risk att man ”aldrig” får fiska på den önskade 
platsen. Säsongskort/årskort till försäljning har röstats bort vid tidigare årsstämma. 
Innehållet i motionen är diskuterat i förvaltningsgruppen, men det framgår inte om de 
var överens om lämpliga åtgärder. 

 
Motionen innehåller flera förslag som innebär stora förändringar. Samtliga punkter 
behöver analyseras för att kunna bedöma vad det kommer att innebära för föreningen 
och dess medlemmar. Styrelsen hoppas att motionären är villig delta i arbetet. 
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Säsongskort B - Motion 

SÄSONGSKORT 
 

Bakgrund 
 
Anledningen att jag vill driva frågan är att jag har talat fiskare både i Byskeälven och andra 
ställen samt även med jägare, som uttryckt sin vilja att lösa ett fiske/jaktkort som varar 
under en längre period just för att få frihetskänsla att kunna utöva sin aktivitet när det 
passar och dessutom kunna avsluta den vid t.ex. dåligt väder utan att känna att man ej har 
nyttjat sitt inköpt dags- eller veckokort. Jag känner att jag har stor förståelse för den typen 
av argument. 

 
Vi har vid tidigare fiskemöten beslutat om inskränkning av försäljning av årskort till alla. 
Alla har naturligtvis haft chans att lösa dagskort och veckokort. Detta gjordes vad jag 
förstår för att minska fisketrycket. 

 
Det nya kortet för fiske i hela älvsträckan gäller ej hela året. Därför föreslår jag att det döps 
om till säsongskort. 

 
Jag har förstått att det framför allt är ett högt fisketryck i zon 1 i juni samt i zon 5 i slutet av 
augusti. Därför föreslår jag att vi undantar dessa områden i under vissa tider (se nedan). 

 
Om detta ej minskar fisketrycket tillräckligt på dessa ställen, så ger vårt nya kortförsäljning 
via iFiske möjlighet att begränsa antalet dagskort och veckokort i zoner med för högt 
fisketryck. 

 
Numera administreras alla fiskekort via iFiske, en för vårt FVO enklare administration, vilket 
också bör leda till att vi kan införa dessa säsongskort redan 2019. 

 
Det är svårt att sätta pris på ett sådant fiskekort. Vi erbjuder en 10 mil lång älvsträcka, med 
en god förekomst av vildlax, som man kan fiska på i 4 månader där man kan välja fiskeplats 
alltefter hur laxen stiger. Jag har ej kunnat hitta något sådant FVO i Sverige att jämföra med. 
Det som ligger närmast är Mörrums kronolaxfiske. Det här föreslagna priset ligger över 
tidigare pris för årskort men fortfarande klart under priset i Mörrum. 

 
De årskort som säljs till sommarstugeägare och ortsbefolkning berörs ej av denna motion. 

 
Frågan är diskuterad i förvaltningsgruppen för första gången den 10 december utan att 
komma fram till enhetligt förslag. Jag har förhoppningen att den beredning av motionerna i 
frågan som kommer ska leda fram till att vi har ett förslag som alla kan ställa sig bakom. 

 
Om så inte blir fallet föreslås att fiskestämman beslutar om: 

 
att  införa ett säsongskort som gäller för fiske i älven under perioden 1 maj  - 31 aug. med 

undantag för zon 1 under tiden 1 juni – 19 juni samt  zon 5 under tiden 20  – 31 aug. 
 
att detta kort införs  2019 

 
att priset är 4400 kr/säsong 

 
Dessa beslut bör tas som separata beslut 

 
Bertil Furberg 
Byske 4:19 
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Motionssvar 
Säsongskort B 
 
 
 
Styrelsen föreslår avslag på samtliga punkter. Förslaget bör hänvisas vidare till 
förvaltningsgruppen för vidare beredning. 
 
Motivering 
 
Säsongskort/årskort till försäljning har röstats bort vid tidigare årsstämma. 
Allmänheten har fortfarande rätt att lösa både dagskort samt veckokort gällande hela 
älven. 
 
I första hand bör föreningen göra en konsekvensanalys kring ev. säsongskort. Det extrema 
väder som var under fiskesäsongen 2018 ger inte tillräckligt underlag. Vilken tid och zon 
ett ev. säsongskort skulle gälla bör hänvisas till förvaltningsgruppen. 
 
Medlemmarna har röstat igenom att besluten inte ska gälla före nästkommande år. 
Anledningen är att det ska finnas tillräckligt med tid att förbereda och genomföra 
åtgärderna på ett korrekt sätt. Detta är inte bara bra för fiskerättsägarna utan underlättar 
även för företagen kring älven då ex. campingar kan boka in i god tid. 
 
Det kan hända att förslaget på prissättningen är rimlig vid ett ev. säsongskort men även 
detta förslag bör hänvisas till förvaltningsgruppen. Styrelsen hoppas att motionären vill 
delta i arbetet kring dessa frågor.
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Fiskekortspriser 2020  - Proposition 
 
 
Yrkande 

Styrelsen yrkar att årsmötet antar följande förslag: 

Samma priser och regler som anges nedan för 2019 ska även gälla för 2020. 
 
 
Bakgrund 

Våra fiskekortspriser diskuteras varje år. Även rabatterna har diskuterats. 

Det har tidigare diskuterats om fisketrycket är för högt på vissa områden. 

Föreningen Fiskevattenägarna har sammanställt en skrift vilken ger råd i prissättningen av 
fiskekort. Enligt den manualen ska vårt pris ligga på 350 kr för dagskort vilket beslutades 
senaste stämma är styrelsens förslag. 

Styrelsen har en längre tid diskuterat att skapa större lugn och bättre möjlighet för campingar 
och andra som bokar besökande att veta i förväg vilka regler och vilka priser som gäller. 
Därför är förslaget att från och med nu så ska alla beslut vad gäller regler och priser 
bestämmas i god tid. Inga förändringar bör ske samma år utan allvarliga skäl såsom att något 
allvarligt skett med fiskebeståndet. Utan sådana skäl ska alla förslag till förändring träda i 
kraft först året efter stämman. 

De förslag till regelförändringar som beslutas i år bör således träda ikraft först till 1 januari 
2020. 

Nedan angivna förslag som antogs vid stämman 2018 och som avser 2019 ska inte ändras: 

1. Följande fiskekortspriser gäller för 2019: 

Dagkort 350 kr 
Veckokort  1 750 kr 
Rabatt för lokalboende (folkbokförda) och stugägare inom fiskevårdsområdets gränser 
behålls: 210 kr per dygn, 1 050 kr veckokort, 1 080 kr zonkort, årskort 2 100 kr. 

 
2. Dessutom gäller följande för 2019: 

Gratis fiskerättsbevis/årsfiskekort och ett gästkort per fiskerättsbevis, till fiskerättsinnehavare. 

Barn fiskar gratis upp till och med den dag dom fyller 18 år. 

Gratis årsfiskekort till styrelsemedlemmar, de som åtagit sig att för föreningen utöva tillsyn 
och ingår i planlagda tillsynen, fiskevärdar och anställda. 
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Kontrollavgifter  - Proposition 
 
 
Förslag 

 
Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- En kontrollavgift fastställs till 4400 kr om någon bryter mot villkoren avseende 
harrfiske 

 
- En kontrollavgift fastställs till 4400 kr om någon med 

fiskekort/gästkort/fiskerättsbevis bryter mot fiskeförbudet i eller kring det fasta fisket i 
Fällfors. 

 
 
Bakgrund 

 
Det finns ett antal olika kontrollavgifter för fiske i strid med de förbud eller villkor som gäller 
i Byskeälvens fiskevårdsområde. 
Det finns för harrfiske en fångstbegränsning (max 5 harrar per dygn och fiskare) samt ett 
minimimått (35 centimeter) men det finns ingen fastställd kontrollavgift om någon bryter mot 
dessa regler. Denna kontrollavgift bör vara samma som för överträdelse gällande antal 
fiskar/dygn från utsättningssjöarna. 

Allt fiske är förbjudet året runt i området i eller kring det fasta fisket i Fällforsen på bägge 
sidor av älven. Men det finns ingen fastställd kontrollavgift om någon med 
fiskekort/gästkort/fiskerättsbevis bryter mot denna regel. Denna kontrollavgift bör vara den 
dubbla som för överträdelse gällande fiske inom fredningsområdet blå bron – hängbron. 

Fiske utan kort är alltid tjuvfiske och ska polisanmälas. Brott mot lokala regler innebär 
kontrollavgift. 
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Stänga älven - Proposition 
 
Möjlighet att stänga fisket i älven 

 
 
Förslag 

Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Styrelsen ges mandat att vid extrema förhållanden temporärt stänga allt fiske eller 
visst fiske i älven för samtliga. För att detta ska kunna verkställas ska det vara ett 
enhälligt beslut av styrelsen. 

- Vid en eventuell avlysning av fisket ska ej återbetalning av redan försålda gällande 
fiskekort göras. 

- En kontrollavgift fastställs till 4400 kr om någon med 
fiskekort/gästkort/fiskerättsbevis bryter mot fiskeförbudet. 

- Informationstext om detta ska läggas till i PM samt i regelinformation på iFiske. 
 

Bakgrund 

Det finns i nuläget ingen punkt i stadgarna som ger styrelsen mandat att avlysa/stänga allt 
fiske eller visst fiske i älven. 

Under den rekordvarma sommaren 2018 beslöt styrelsen enhälligt att stänga 
fiskekortsförsäljningen samt att uppmana alla med giltiga fiskekort samt fiskerättsägare att 
inte fiska efter ädelfisk. Men man hade inte något i stadgarna eller tidigare stämmobeslut som 
ger styrelsen mandat att avlysa allt fiske. 

För extrema situationer, t.ex. sjukdomsutbrott bland fisk i älven eller väderförhållanden som 
extrem värme, behöver styrelsen kunna fatta beslut att avlysa allt fiske för att bevara älven 
och dess fiskebestånd för framtiden. 

Fiske utan kort är alltid tjuvfiske och ska polisanmälas. Brott mot lokala regler innebär 
kontrollavgift. 
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Fritidshusägare - Proposition 
 
Definition av fritidshusägares familjemedlemmar  

 
 
Förslag 

 
Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Begreppet fritidshusägare definieras som de som äger ett fritidshus inom 
fiskevårdsområdets gränser samt personer folkbokförda i samma hushåll som en ägare 
enligt ovan 

 
 
 
Bakgrund 

 
I nuläget har fritidshusägare möjlighet att köpa fiskekort till rabatterat pris. De har även 
möjlighet att köpa årskort. 
Definitionen av fritidshusägare måste bestämmas och offentliggöras. I nuläget finns det 
personer som tycker att eftersom deras släktingar har fritidshus så kan även de omfattas av 
möjligheten att köpa fiskekort till rabatterat pris. 

Förslaget är att fritidshusägare definieras som: 

- De som äger ett fritidshus inom fiskevårdsområdets gränser 
- Övriga (fysiska) personer som är folkbokförda i samma hushåll som en ägare till 

fritidshus inom fiskevårdsområdets gränser 
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Fiskekort för personer upp till 18 år - Proposition 
 

Förslag 
 
Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Gratis fiskekort (0–18 år) erhålls efter registrering i IFiske 
- Att även personer under 18 år ska medföra ett giltigt fiskekort 
- Att detta förfarande införs från och med fiskesäsongen 2019 
- Fiskekortet ska gälla i alla vatten inom Fiskevårdsområdet 

 
 
 
Bakgrund 

 
Personer under 18 år fiskar gratis. 
Styrelsen menar att det är viktigt att tidigt få kunskap om att fisket kan vara reglerat vilket då 
innebär att giltigt fiskekort ska medföras. Det förmodas även tillföra ett värde för den yngre 
fiskaren att ha ett eget fiskekort. 

För den yngre fiskaren innebär det möjlighet att kunna rapportera fångst på ett enkelt sätt.  

Det ger även FVO möjlighet att långsiktigt följa de yngre fiskarnas inriktning och omfattning. 

Hanteringen via IFiske skapar möjlighet för FVO att vid behov göra riktade insatser ex. i form 
av information, kurser osv. 
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Försäljning via iFiske - Proposition 

Förslag 
 
Styrelsen föreslår att årsstämman antar följande förslag: 

- Samtliga lokala återförsäljare ska i första hand sälja fiskekort via iFiske 
- Endast vid undantagsfall, exempelvis problem med uppkoppling, ska försäljning via 

traditionella fiskekortsblock ske 
- Beslutet ska gälla from denna årsstämma 

 
 
Bakgrund 

 
Försäljning via iFiske ger ett antal fördelar avseende hantering av själva fiskekorten (elektroniska 
kort via mail och/eller SMS), uppföljning, tillsynskontroller, sammanställning av försäljning samt 
provisioner mm. För de som inte har tillgång till mail och/eller SMS kan man även skriva ut 
fiskekorten. 
Föreningen säljer sedan 2018 fiskekort via iFiske (stämmobeslut 2018). Ett antal av de lokala 
försäljarna säljer också via iFiske. 

De fiskekortsblock som används är jämförelsevis dyra i inköp samt kräver även en manuell 
hantering. Risken för fel-försäljning är större vid användandet av fiskekortsblock än vid försäljning 
via iFiske. iFiske har dessutom en enklare hantering av återköp. 

För att underlätta för föreningen, försäljarna samt köparna föreslås att samtliga lokala försäljare i 
första hand ska använda iFiske som försäljningskanal och att de fiskekortsblock som finns ska 
användas endast i undantagsfall. 
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Budgetförslag 2019 
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Långtidsbudget förslag 
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